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    Vážení spoluob�ané, 

I N F O R M A C E   Z   R A D Y  

29. zasedání   RM  4. 12. 2007 
 

Rada: 

-schválila návrh smlouvy o poskytnutí  
 ú�elových prost�edk� od ú�adu práce 
-projednala žádost o p�id�lení bytu 
-schválila zadání výroby vrat u domu 
 �p. 51 OU  Písek 
-schválila finan�ní �ástku na ozvu�ení  
 váno�ního koncertu  

-schválila proplacení pohošt�ní  zas- 
 tupitel� a pracovník� zam�stnaných 
 na VPP 
-projednala poškození okapu u domu  
 �p. 75 
-zabývala se návrhem na vybudování  
 parketu a jevišt� v par�íku u sokolov- 
 ny 
-projednala pot�ebu v�asné informo- 

 vanosti  rady m�sta o konání kul- 
 turních akcí v dostate�ném  
 �asovém p�edstihu 
-zabývala se nabídkou firmy OMA  
 CZ na dodání nové olejové nápln� do 
 výtahu v �p. 102 a vzhledem k vyso- 
 ké cen� musí být prokázáno, že  
 vým�nou nápln� skute�n� dojde ke  
 zlepšení stávajícího stavu. 

 
 
             dovolte, abych v tomto úvodním 
�ísle  nového  ro�níku  Zpravodaje  Vám 
pop�ál  úsp�šný vstup do roku 2008, p�e-
devším pevné zdraví a mnoho úsp�ch� a 
št�stí v osobním život�. P�ál bych si, aby-
chom i v tomto roce dokázali spole�n� 
vy�ešit problémy, které souvisí s b�žným 
životem i rozvojem  našeho m�sta a jeho 
�ástí.  
            P�ed více než rokem si naši oby-
vatelé zvolili nové vedení m�sta, které 
m�lo v roce 2007 ukázat voli��m, jak 
bude uskute��ovat své p�edstavy o rozvo-
ji m�sta a jeho �ástí.  Co se poda�ilo za 
uplynulý rok realizovat, jsem podrobn�ji 
popsal v minulém �ísle. Jenom bych do-
plnil, že plánovanou opravu komunikací  
v  Miroticích  se  poda�ilo  dokon�it  jen 
díky  p�ijatelnému  po�así  skute�n�  na 
poslední chvíli, ale byla by jist� škoda 
p�iznanou dotaci nevyužít a peníze vrátit. 
Jsem si v�dom toho, že  jsme z�stali hod-
n�  dlužni  okolním �ástem m�sta,  kde 
jsme také plánovali opravu komunikací, 
ale vzhledem k výši poskytnutých dotací 
jsme je nemohli realizovat. V roce 2008 
budeme znovu žádat o finan�ní prost�ed-
ky na tyto opravy a doufám, že se tento-
krát poda�í tuto akci provést. Dalším pro-
blémem, který z�stává nedo�ešen, je od-
padové hospodá�ství v okolních �ástech. 
M�sto musí ze svého rozpo�tu bohužel 

vydat  obrovskou �ástku na likvidaci od-
pad� a je jediná cesta ke snížení náklad� 
–  d�sledn�  odpad  t�ídit,  což  vyžaduje 
káze� všech ob�an�. Po�ítáme se zvýše-
ním po�tu kontejner� na plasty, které se 
stávají nejv�tším problémem  v likvidaci 
odpad�. Budeme se znovu zabývat mož-
ností likvidace odpad� pomocí popelnic i 
v p�ilehlých �ástech 
          Rok 2008 by m�l být zlomovým 
rokem  v  zahájení  �erpání  prost�edk� 
z Evropské unie. Vlád� se kone�n� poda-
�ilo prosadit  n�které dota�ní tituly, které 
by se m�ly dotýkat i nás a umožnit nám 
tyto „evropské peníze“ využít. Bohužel 
jsme všichni v tomto „ztratili“ jeden rok a 
nezbývá mnoho �asu k využití prost�edk� 
z EU podle našich p�edstav i pot�eb. Bu-
de nutné se dob�e p�ipravit  na podání 
žádostí k jednotlivým dotacím, protože 
zájemc� bude jist� hodn�, ale množství 
finan�ních  prost�edk�  bude  omezené.  
Samoz�ejmostí k úsp�šnému podání žá-
dostí je p�íprava projektové dokumentace 
k  jednotlivým akcím,  což  bude  muset 
m�sto po�ídit ze svých prost�edk�. Bude-
me-li chtít �erpat dotace v co nejv�tší 
mí�e, protože v roce 2013 pro nás mož-
nosti dotací z EU skon�í,  nevyhneme se 
úv�ru, protože každá akce bude vyžado-
vat finan�ní spoluú�ast m�sta. V nejbližší 
dob� musí rada a zastupitelstvo ur�it prio-
rity v dalším rozvoji našeho m�sta a jeho 
�ástí,  p�ipravit  podmínky  pro  úsp�šné 

podání žádostí o dotace, protože první 
termín k podání žádostí je již  v b�eznu  
2008. 
        Prvním krokem k úsp�šnému vykro-
�ení do roku 2008 bylo schválení roz-
po�tu,  který zastupitelstvo schválilo na 
svém  zasedání dne 12.12. 2007. Rozpo-
�et byl p�edložen a schválen jako vyrov-
naný a p�íjmy i výdaje jsou plánovány na 
�ástku 16 712 000 K�. P�esné rozd�lení 
této �ástky do jednotlivých kapitol si mo-
hou zájemci p�e�íst na ú�ední desce, pop�. 
na internetových stránkách m�sta. 
          Byli bychom velmi rádi, aby se do 
rozvoje m�sta i jeho �ástí zapojili, krom� 
zastupitel�  a  ochotných  spoluob�an�, 
také  naši  podnikatelé  a  rádi  p�ijmeme 
jakýkoliv podn�t ob�an� ke zlepšení situ-
ace v Miroticích a okolí. 
                             M. Brunclík  - starosta  
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Zastupitelstvo schválilo rozpo�et 

Osmé zasedání m�stského zastupitelstva 
se zabývalo p�edevším financemi,dále 
prodejem pozemk�, smlouvami a krom� 
dalšího i odpadovým hospodá�stvím.  
Nejprve bylo projednáno pr�b�žné pln�ní 
rozpo�tu za rok 2007. V jeho �erpání se 
zatím jeví rezervy, ovšem mnohé vysoké 
položky bude ješt� nutno z n�ho uhradit: 
topení v ZŠ, komunikace, nákup pozem-
k�, závazek související s plynofikací atd.. 
Sou�asn� se ješt� o�ekává doplatek za 
pln�ní daní a od filmového štábu, takže i 
když zbývající výdaje budou vysoké, 
nebude m�sto nuceno žádat o úv�r. 
Nový rozpo�et na rok 2008 byl schválen 
v navrhované podob�, tedy p�íjmy i výda-
je ve výši 16.712 tisíc K�. K jednotlivým 
položkám nebylo ze strany zastupitel� 
p�ipomínek, bylo však zd�razn�no, že v 
oblasti da�ových p�íjm�, kde se dá po�í-
tat s výrazným zvýšením, m�sto zatím 
p�edpokládá zvýšení mírn�jší, blíže letoš-
ní úrovni, a že pohyb m�že nastat i v ji-
ných oblastech, takže se pr�b�žn� dají 
o�ekávat i výrazn�jší rozpo�tové zm�ny. 
Zastupitelstvo rozhodlo o n�kolika žádos-
tech o prodej pozemk�: p. Chocholoušovi 
v Lu�kovicích (bude vyv�šen zám�r pro-
deje), pí Strnadové (oboje za obvyklou 
cenu 50,- K�/m2), prodej malých �ástí 
parcel majitel�m pozemk� v ulici K Hu-
sinci (zarovnání pozemk�, bude vyv�šen 
zám�r) a u žádosti p. T�my v Radobyt-
cích rozhodlo místo prodeje o z�ízení 

jednorázového v�cného b�emene u napo-
jení kanalizace na soukromou �OV 
(500,- K�).  
Složit�jší bylo jednání o koupi nových 
stavebních pozemk�, kde se pon�kud 
zm�nily p�vodní podmínky. Koup� se 
uskute�ní ve dvou etapách. Po kratší roz-
prav� byla schválena kupní smlouva na 
první �ást pozemk� (s majitelkou pí No-
vákovou), ješt� pro tento rok, a smlouva o 
smlouv� budoucí na druhou �ást pozemk� 
(majitel p. Novák), s termínem realizace 
do konce dubna 2008. 
V n�kolika p�ípadech smluv se spole�-
ností E.ON – Elektroinvest Strakonice o 
z�ízení v�cného b�emene (el. p�ípojka na 
nároží Rybárny, zemní p�ípojka v Rado-
bytcích, vedení vysokého nap�tí Lu�kovi-
ce – Komárov a Stráž – Brab�ulka) zastu-
pitelstvo rozhodlo o zvýšení �ástek navr-
hovaných spole�ností, protože se vesm�s 
jedná o citelné zásahy do zmín�ných lo-
kalit. 
Zastupitelstvo odsouhlasilo smlouvu se 
Svazkem obcí severního Písecka o bez-
platném p�evodu p�íst�ešk� pro orienta�ní 
mapy (Radobytce, Bo�ice, Lu�kovice) do 
majetku m�sta a rovn�ž smlouvu s vodo-
hospodá�skou správou o úprav� okolí 
Kost�ateckého potoka v Lu�kovicích. 
P�edb�žn� vyslovilo souhlas s návrhem 
spole�nosti OZO – SEZ Brno, s.r.o., o 
výhledovém napojení na vodovod �ímov 
– P�íbram, s tím, že podmínky tohoto 

kroku je nutno ješt� �ádn� p�ezkoumat a 
zp�esnit. 
Z ryze místních záležitostí, o nichž bylo 
dále jednáno, uvádíme: 
-schválení zvýšeného poplatku za odvoz a 
 likvidaci pevného odpadu (dle návrhu 
 rady m�sta) na �ástku 450,- K�/os.  
 vzhledem ke stále vyšším náklad�m 
 zat�žujícím rozpo�et m�sta. U rekrea�- 
 ních objekt� se výše poplatku nem�ní.  
 (Je prokazatelné, že neúm�rné náklady 
 jsou zhusta zp�sobovány ob�anskou  
 nekázní obyvatel. O odpadech �t�te na 
 jiném míst�.), 
-úpravu obecn� platné vyhlášky o volném 
 pohybu ps�: ve�ejným prostranstvím, 
 kde je volný pohyb ps� zakázán, se nov� 
 stávají ulice Školní, Kostelní, Kopecké- 
 ho, Stroupežnického a v dob� konání 
 kulturních akcí také prostranství u soko- 
 lovny a u Dolejšího mlýna., 
-zavezení a úpravu prolákliny („�erné 
 skládky“) u cerhonické silnice a nabídku 
 pozemku k pronajmutí. 
     V diskusi zazn�la informace o mož-
nosti z�ízení autobusové zastávky u soko-
lovny: je šance ji vybudovat, v�tší �ást 
zainteresovaných institucí p�edb�žn� sou-
hlasí, záleží p�edevším na financích: je 
nad�je na využití krajských dotací, které 
se práv� nyní zam��ují také na z�izování a 
údržbu autobusových zastávek .   

                

              Zpracovala: M. Bartošová 

Za likvidaci odpad� zaplatíme více 
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Pro� došlo ke zvýšení poplatku za odpady 
     M�sto Mirotice bylo nuceno p�istoupit 
po t�ech letech stagnace u poplatk� za 
odpady ke zm�n�.  S platností od 
1.1.2008 dojde ke zvýšení. Nov� p�ijatá 
vyhláška zvyšuje poplatek pro ob�ana 
s trvalým pobytem ze sou�asných 350,- 
K� na 450,- K�.  U rekrea�ních objekt�  
z�stává v maximální možné výši, to je 
500,-K�.  Od posledního zvýšení v roce 
2005 se náklady na likvidaci odpadu stále 
zvyšovaly.  Pro ob�any se ale nic nem�ni-
lo. M�sto  tyto rostoucí náklady hradilo 
na úkor jiných, mnohdy pot�ebn�jších 
akcí. Zvyšující se dotace z rozpo�tu m�s-
ta na likvidaci odpadu bylo nutné �ešit. 
Na  rozevírající se n�žky mezi p�íjmy a 
výdaji má podíl nejen zvyšování náklad� 
na vlastní likvidaci, ale i to, že se nám 
neda�í snížit množství odpadu, který je 
vyvážen na skládku. Práv� tento druh 
odpadu zat�žuje rozpo�et m�sta nejvíc.  
P�es veškerá upozor�ování na nutnost 
snižovat množství komunálního odpadu, 

hlavn� d�sledným t�íd�ním, nedošlo  
k výrazn�jšímu zlepšení.  Procento do-
movního odpadu, které kon�í v popelnici 
nebo velkoobjemových kontejnerech, je 
stále vysoké. �áste�né zlepšení v t�íd�ní,  
ke kterému došlo u komodit sklo a plasty, 
je  nutné hodnotit   pozitivn�.  Jiný je 
pohled finan�ní. 
 

V úvodu n�kolik �ísel.  Porovnání množ-
ství vyprodukovaného odpadu na jednoho 
ob�ana v roce  2006  mezi  Jiho�eským  
krajem  a Miroticemi. 
 

                       Druh odpadu                                            
Jiho�eský kraj                          Mirotice 
 

     Domovní odpad (popelnice)                  
150-200 kg                               151      kg 
     Objemný odpad  (kontejnery)                          
40-60   kg                               140      kg 
     Využitelný (sklo, plasty,železo, papír)             
30 -50  kg                                  17,95 kg 
     Papír                                                                     
8,68 kg                                        6,67 kg 

     Plasty                                                                  
4,9    kg                                    4,94 kg 
     Železo                                                                
11,99 kg                                  5,72 kg 
     Sklo                                                                      
6,85 kg                                    5,24 kg 
 

    Finan�ní náklad na jednoho ob�ana: 
 

Jiho�eský kraj                       Mirotice 
 

   556,-K�                            761,- K� 
 

Celkové náklady na odpady v roce 2006 
�inily                                    878.444,- K� 
Celkové p�íjmy �inily                                                                                                           
                                             495.441,- K� 
M�sto dotovalo likvidaci odpad� �ástkou 
                                             383.003,- K� 
 

   V sou�asné dob� mají ob�ané 
k dispozici celkem 14 kontejner� na plas-
ty, z toho je jich 9 v Miroticích.  Tento 
nár�st p�isp�l k tomu, že došlo 
k podstatnému navýšení sb�ru tohoto 
druhu odpadu, ale zárove� to p�ineslo i 
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Podle informací médií prý letošní váno�-
ní nákupy �eského národa p�ekonávají 
všechny rekordy. Zárove� však nastává 
rok, který v�tšin� z nás �ádn� sáhne do 
pen�ženek. Proto jsme se v letošní p�ed-
váno�ní anket� zeptali: 
 

Vydáte letos za váno�ní dárky v�tší �i 
menší �ástku než loni? 
 

V�ra KON�ICKÁ: Stru�n� a jasn� od-
povídám, že letos rozhodn� vydám za 
váno�ní dárky mén� než loni. Asi není 
t�eba to komentovat. 
 

Helena VOLFOVÁ: Dárky m� letos 
budou stát p�ibližn� stejn� jako loni, roz-
hodn� nep�jde o n�jaké bezhlavé utráce-
ní. Jsem p�es zimu na podpo�e, takže 
m�žu nakoupit jen za to, co si p�es léto 
našet�ím. Bývá to každý rok plus minus 

stejn�. 
 

Božena FU�ÍKOVÁ: Za dárky vydám 
ur�it� mén�. Protože je totiž všechno 
dražší, vydala jsem daleko více pen�z za 
suroviny na váno�ní pe�ení: loni sta�ilo 
p�t set, letos to bylo tém�� tisíc korun, A 
to nemluvím o nákupu ostatních potra-
vin... 
 

Jindra ŠAFÁ�OVÁ: Já dárky nekupuju. 
Dám mladým ur�itou �ástku a oni si kou-
pí, co pot�ebují. Ta �ástka je každý rok 
stejná. A protože je situace �ím dál horší, 
mladí si za to letos koupí podstatn� mén�. 
A co bude v novém roce, na to rad�ji 
nemyslet. 
 

Jaroslava HOZOVÁ: Dárky m� budou 
stát asi stejn� jako loni. Vybírám praktic-
ké v�ci, na které jako b�žný d�chodce 

šet�ím p�es léto. Nemohu si plánovat n�-
jaký luxus nad svoje pom�ry. 
 

Han GILLOVÁ: Naše rodina se rozrost-
la, takže nákupy organizujeme velmi 
uvážliv�, tak�íkajíc „p�i zdi“. Vynalože-
ných pen�z bude p�ibližn� stejn�, jen se 
za n� letos bohužel po�ídí mén� než loni. 
 

Ani mezi dalšími oslovenými, kte�í si 
nep�áli být do ankety zahrnuti, jsme se 
nesetkali s nikým, kdo by zvesela prohlá-
sil, že letos s dárky p�ekoná rekord. Z�ej-
m� mezi námi p�evažují nikoli takoví, 
kte�í se bezhlav� hrnou do p�j�ek a spo-
t�ebitelských úv�r�, a rovn�ž nikoli mili-
oná�i. Jsme, zdá se, v�tšinou lidé rozváž-
ní a rozumní (leckdy k tomu okolnostmi 
donucení) – a do nastávajícího roku hle-
díme nikoli p�íliš radostn�.         (mb) 
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     Plasty                                                                  

     Sklo                                                                      

Celkové p�íjmy �inily                                                                                                                        

Pokra�ování ze str. 2 
 

vyšší náklady na likvidaci., které �inily 
v roce 2007 114.243,-K�. M�sto tedy 
zaplatilo za jeden vyvezený kontejner cca 
260,- K�. Do  této nádoby o obsahu 1100 
litr� bylo uloženo v pr�m�ru pouhých 22 
kg plast�. Z toho vyplývá, že náklad na 1 
kg je tém�� 12 K�. 
      Budeme-li se ješt� dále zabývat výše 
uvedenými �ísly, m�žeme se dopracovat 
k tomu, že v jednom obsahovém litru 
kontejneru byly uloženy pouhé 2 dkg 
plast�. Zkusil jste si n�kdo zvážit jednu 
prázdnou plastovou láhev? Váží cca 1,5 
dkg. P�i porovnání t�chto dvou posled-
ních �ísel není t�eba polemizovat o sku-
te�ném využití objemového prostoru 
v kontejneru. Zlepšení ekonomiky je pln� 
v rukách každého z nás. �ím dokonaleji 
budeme plastové lahve p�ed vhozením do 
kontejneru sešlapávat a tím lépe využívat 
jeho objemový  prostor, tím  budou cel-
kové náklady nižší. Protože tento p�ístup 
n�kte�í z nás p�íliš nedodržovali, byl to i 
jeden z d�vod�, pro� došlo k úprav�  
poplatku. P�esto, že náklad na likvidaci 
plast� nenese m�sto v plné  výši, ale ten-
to je  ur�itým zp�sobem kompenzován 
p�íjmy od firmy EKO-KOM, se kterou 
máme uzav�enu smlouvu o finan�ním 
p�ísp�vku za odevzdané množství vyt�í-
d�ného odpadu, muselo být k p�íjmu 
53.608,- K�  doplaceno  60.635,- K�,   
aby byly náklady kryty. 
     P�ímé finan�ní náklady v roce 2006 a 
2007 na likvidaci dále využitelných od-
pad� (sklo, plasty, železo a papír) byly 
hlavn� na likvidaci plast�.  Náklady spo-
jené se sb�rem   papíru a železa jsou 
v režii Sb�rných surovin �. Bud�jovice. 
 

Rok 2006 : 
 

Náklad na likvidaci plat�  
                                                55.561,- K�    
P�íjmy od EKO-KOMu  
                                                37.884,- K� 
 Doplatek m�sta 
                                             17.677,- K� 
 Rok 2007: 
 

 Náklady na likvidaci  plast� 
                                           114.243,- K� 
 P�íjmy od EKO-KOMu  
                                             53.608,- K� 

 Doplatek m�sta    
                                             60.635,- K� 
 

     Porovnáme-li výše uvedená �ísla zjis-
tíme u objemného a využitelného odpa-
du,  že u t�chto  dvou jsou hlavní p�í�iny 
sou�asného finan�ního propadu.  Sníže-
ním objemného odpadu na úrove� kraje, 
to je  o cca  80 tun., by došlo k finan�ní 
úspo�e  cca  230.000,- K�. 
Zvýšením množství odevzdaného využi-
telného odpadu na úrove�  kraje by moh-
lo dojít k navýšení finan�ního p�ísp�vku 
od EKO-KOMu na 150.000,- K�,  to je 
proti sou�asnosti nár�st o 100.000,- K�. I 
p�i zvýšení náklad�, v souvislosti s v�t-
ším množstvím vyt�íd�ných plast�, by 
byl p�ínos n�kde kolem 50.000,-K�.  P�i 
sou�tu úspor u objemného odpadu a zvý-
šených p�íjm� od EKO-KOMu by byly 
náklady v roce 2006 sníženy z  878.444,- 
K�  na 598.444,- K�. 
     V p�ípad� takovéto skute�nosti by 
nebylo „asi“ nutné  p�istoupit k úprav� 
obecn� závazné vyhlášky a zvyšovat po-
platek ze stávajících 350,-  na 450,-  K�. 
Sl�vko „asi“ vkládám do p�edcházející 
v�ty z toho d�vodu, že v roce 2007 došlo, 
a v následujícím ješt�  dojde k navýšení 
cen, které by kalkulaci na rok 2008  
ovlivnily. 
     Každého jist�  napadne:  �ešení  v od-

stran�ní voln� p�ístupných kontejner�. 
Ano, toto  se nabízí, jako uskute�nitelné a 
problém �ešící. To je jen první pohled.  
Velkoobjemové kontejnery je možné, 
mimo dvou u h�bitov�, skute�n� odstra-
nit.  Místo nich je ale nutné zajistit pro 
ob�any v místních �ástech náhradu. Tato 
by byla v zavedení popelnic. Tím by ale 
došlo, z d�vod� prodloužení svozné tra-
sy, k navýšení stávající ceny 67 K� za 
odvoz jedné popelnice. P�i propo�ítávání 
této varianty jsme došli k záv�ru, že 
úspora náklad� by se mohla pohybovat 
n�kde  kolem 50,000,- K�. 

     Záv�rem m�žeme konstatovat, že 
všechna  opat�ení p�ijatá m�stem nejsou 
schopna stávající nep�íznivou situaci 
v oblasti odpad� zastavit. Rozhodující je,  
abychom si všichni uv�domili p�ímou 
souvislost mezi tím, co platíme, a tím, 
kolik toho produkujeme. Jednou z cest, 
jak zastavit, nebo alespo� zpomalit rych-
lost stále se rozevírajících n�žek mezi 
náklady a množstvím  vyprodukovaného 
odpadu, je jeho d�sledné t�íd�ní a snižo-
vání celkové produkce. Rozhodující bude 
p�ístup každého z nás. Je nutné si uv�do-
mit,  že  zbavování se odpadu tém�� za 
každou cenu, bez ohledu na zp�sob, je 
cesta do pekel. Nejen, že nás to bude stát 
�ím dál více, ale i kapacita skládek není 
neomezená. 
     Zastupitelé m�sta v��í, že dojde ze 
strany t�ch ob�an�, kte�í si stávající ne-
p�íznivý vývoj v oblasti náklad� na likvi-
daci odpadu stále p�íliš nep�ipoušt�jí, 
k pochopení a podstatné zm�n� jejich 
p�ístupu k �ešení, aby nebylo nutné znovu 
koncem roku p�istoupit k dalšímu navý-
šení finan�ní zát�že rodinných rozpo�t�. 
 

                         F.H�ebejk, tajemník M�Ú 

A N K E T A 
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P�edstavujeme spole�enské organizace 

     Historie mirotického Sokola má vlast-
n� dva po�átky.  
     Ten první spadá do roku 1869, kdy v 
Miroticích sokolský spolek vznikl práv� z 
iniciativy cerhonického rodáka, dramati-
ka a pozd�ji prvního dramaturga Národní-
ho divadla Ladislava Stroupežnického. 
Ten spolu s otcem a bratrem Hynkem 
energicky „nastartoval“ �innost nového 
spolku tak, že již t�i m�síce po založení  -  
20. �ervna 1869  -  byla jednota schopna 
úsp�šn� vystoupit se svým prvním ve�ej-
ným cvi�ením. M�la tehdy 61 �len� a 
ješt� téhož roku se L. Stroupežnický stal 
ná�elníkem mirotického Sokola. Oba 
brat�i byli cvi�iteli, jejich otec Josef byl 
�lenem výboru spolku. A pod jejich vede-
ním byla t�lovýchovná �innost od po�át-
ku spojována i s �inností kulturní, tak, jak 
to odpovídalo zásadám zakladatele Soko-
la dr. Miroslava Tyrše. 
     Po odchodu rodiny Stroupežnických 
do Prahy (1871) však �innost místního 
Sokola prakticky zcela ustala, a tak se 
druhým za�átkem jeho existence stal až 
rok 1899. Bylo to z podn�tu zemského 
poslance Jana Kaliny z Blatné, který teh-
dy stál také v �ele sokolské župy Jeroný-
movy v Písku. 
          V dalších letech a p�edevším po 1. 
sv�tové válce se �innost spolku rozvíjela 
velmi úsp�šn�. Mirotický Sokol m�l v 
on�ch letech pr�m�rn� 80 i více �len�, 
po�ádal samostatná cvi�ení i kulturní ak-
ce, zapojoval se do širší �innosti sokol-
ského hnutí a velmi d�ležitým krokem v 
jeho rozvoji bylo vybudování vlastní so-
kolovny, která byla  -  s bohatým t�lový-
chovným i kulturním programem  -  slav-
nostn� otev�ena v r. 1924. 
     V dob� n�mecké okupace byl Sokol 
zakázán : masovou vlasteneckou organi-
zaci, která výrazn� a programov� posilo-
vala národnostní cít�ní a z níž se rekruto-
vali i mnozí p�íslušníci odboje, nemohla 
nacistická moc nechat voln� p�sobit. 
     Po osvobození a v následujících letech 
prošel Sokol, jako všechny spole�enské 
organizace, celým �et�zem zm�n a poslé-
ze se stal sou�ástí celostátního �STV 
(�eskoslovenského svazu t�lesné výcho-
vy). Rok 1948 také znamenal konec slav-
ných sokolských slet�, které m�ly velkou 
popularitu i mimo republiku a jichž se 
ú�astnily i zahrani�ní sokolské spolky, 
p�edevším z �ad krajan� z USA. A tak 
slety nahradily spartakiády. (Krátkým 
pokusem o obnovení p�vodního sokol-
ského hnutí  a jeho ideál� bylo období let 

1968  -  69.) Masové spartakiády byly 
pravideln� celostátní akcí celé �s. t�lový-
chovy až do roku 1985, kdy se konala 
poslední z nich. (Mnozí z nás, i miroti�tí 
sokolové, se jich ú�astnili. Spartakiády 
m�ly velmi silný nát�r komunistické ide-
ologie, ale s trochou nadsázky lze �íci, ´že 
m�ly i své nezanedbatelné pozitivum : 
„p�inutily k pohybu“ i mnoho takových, 
kte�í by jinak do t�locvi�ny nikdy ne-
vkro�ili.) 
     O �innosti mirotického Sokola v po-
sledních desetiletích jsme si povídali s 
jeho dlouholetými zasloužilými funkcio-
ná�i  -  manžely Jind�iškou a Václavem 
Kuželovými. Vzpomínalo se na dobu, 
kdy sokolové v akci Z vybudovali p�í-
stavbu (1957) k sokolovn�, kde se denn� 
cvi�ilo a o údržbu a vytáp�ní se staral 
stálý správce. Tak tomu bylo až do 70. 
let. Hovo�ilo se o každoro�ních t�lový-
chovných dnech a akademiích, na nichž 
cvi�ily všechny složky, po�ínaje mladším 
žactvem, a to �asto i v náro�ných  sesta-
vách na ná�adích. Byli p�ipomenuti vý-
znamní zasloužilí funkcioná�i, kte�í  
„táhli“ �innost Sokola po celý  sv�j aktiv-
ní život. Jména Kilián, Kouba, Žižka, 
�ermák, Blecha nebo Soudková, Becker-
mannová byla vyslovována s úctou a 
uznáním. 
     „Pokud jde o spole�enskou �innost, 
nelze zapomenout na éru slavných sokol-
ských šib�inek“, �íká J. Kuželová. „Ty 
ve�ery m�ly daný ur�itý ráz a v jeho du- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

chu se p�ipravovala speciální vystoupení. 
Nebylo vyjímkou, že ú�inkujících byla 
stovka a návšt�vník� celkem na šest set. 
A dva plesy každou sezónu byla samo-
z�ejmost. Ale pochopiteln� hlavní pro nás 
bylo cvi�ení, vystoupení a samoz�ejm� 
spartakiády. Krom� okrskových a kraj-
ských jsme cvi�ili  -  muži i ženy  - opa-
kovan� i na Strahov�. Byly to krásné zá-
žitky“, vzpomíná J. Kuželová a V. Kužel 
dopl�uje: „Také mirotický fotbal by za-
sluhoval zvláštní kapitolu. Oddíl byl zalo-
žen už v r. 1920 a když se v r. 1949 spojil 
se Sokolem, pat�il k jeho nejaktivn�jším 
složkám. Vzpomínám, že když slavil své 
padesáté výro�í, byla to v Miroticích veli-
ká událost“, vypravuje V. Kužel a p�ed-
kládá bohaté album fotografií. 
   A jak vypadá Sokol Mirotice dnes? 
Klasická t�lovýchovná cvi�ení postupn� 
zanikla pro všeobecný nezájem, i když 
ješt� donedávna se pokoušeli n�kte�í �i-
novníci a cvi�itelé o jejich udržení a roz-
voj (B. Vojk�vka, R. Klímová, J. H�ebej-
ková …). A tak dnešní „barvy a �est“ 
slavného spolku hájí už jen kolektivní 
sporty : volejbal, fotbal, tenis. Tradice 
sokolského plesu zatím trvá. Manželé 
Kuželovi záv�rem hodnotí situaci takto: 
„Je tomu podobn� jako v jiných spole�en-
ských organizacích : lidé  -  a p�edevším 
mládež  -  mají jiné zájmy a záliby a ko-
lektivní spolkový život je neláká. Je to 
typický rys dnešní doby. A je to škoda“. 
                                 M. Bartošová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sokol : u zrodu stál Ladislav Stroupežnický 
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 Vážená redakce,    
     nám�t  k této úvaze ve mn� posílily 
n�které myšlenky v �láncích pana staros-
ty M. Brunclíka uve�ejn�ných ve Zpravo-
daji, ale zraje ve mn� už od  prvních jar-
ních vycházek, kdy jsem v malém remíz-
ku nedaleko cesty nad Ho�ejším mlýnem 
uvid�la zá�it mezi holými ke�i b�lostnou 
záchodovou mísu, která pyšn� vévodila 
shluku jiného rozmanitého haraburdí. 
Zaujalo m� to: na zádech v ruksaku ji tam 
asi nikdo nep�inesl. Musel ji naložit do 
auta nebo aspo� na vozík, odvézt ji, složit 
na míst�... - co to asi mohlo být za  
zvláštní a závažný d�vod, že ji nemohl 
stejným zp�sobem dopravit ke sb�rnému 
místu? Problém vzdálenosti to nejspíš 
nebyl. Pravd�podobn� tedy, jako u mnoha 
dalších odhozených a okolí hyzdících 
v�cí  - prostý nedostatek civilizovanosti. 
     Cestovatelka Milena Holcová se v 
jedné své knize zabývá otázkou, jak asi 
domorodci v odlehlých �ástech sv�ta vidí 
naši tzv. euroamerickou civilizaci. (Podle 
tohoto fiktivního hodnocení nap�. "za 
peníze, které si p�j�ujeme, kupujeme 
v�ci, které nepot�ebujeme" atd. - zajíma-
vý pohled, že?). A v jedné kapitole se 
zabývá i srovnáním pojm� „civilizace“a 
„civilizovanost“. Jako p�íklad, voln� pa-
rafrázováno, civilizace je, když mám mo-
bil, civilizovanost je, když ho 
"umím"  (jsem ochoten) vypnout. Nabízí 
se zamyšlení, nakolik jsme v civilizaci - 
nejvysp�lejší na sv�t� - také skute�n� 
civilizovaní. Srovnávat bychom mohli na 
stovkách p�íklad� a situací, od doslova 

globálních až po ty nejdrobn�jší, p�ímo 
osobní. 
   Ale držme se toho, co vidíme kolem 
sebe a �emu se �íká vztah k okolnímu 
(potažmo životnímu) prost�edí. Civilizace 
je, že si zkrášlujeme ve�ejná prostranství 
trávníky, ke�i, kv�tinami (civilizovanost 
by se tedy m�la prokazovat tím, že je 
nebudeme lámat,  dupat po nich, p�ípadn� 
na nich parkovat). Civilizace je, že insta-
lujeme na ve�ejných prostranstvích lavi�-
ky, odstavné stojany na kola, odpo�inko-
vá zákoutí, zkrátka r�zná vylepšení den-
ního spole�ného života (civilizovanost by 
m�la být, že je nerozbíjíme, netrháme z 
nich lat�, ba ani je nezdobíme nechutn� 
vulgárními nápisy a kresbi�kami). Civili-
zace je, že si kdekoliv a kdykoliv m�že-
me koupit hygienicky balené nápoje 
(civilizovanost by tedy m�la být, že stla-
�ené obaly od nich umis	ujeme do kon-
tejner� k tomu ur�ených, neb jsme gra-
motní a umíme si na nich p�e�íst p�ísluš-
né nápisy). Atd. atp., jízdní �ády, doprav-
ní a jiné zna�ky a stokrát dokola... Kdyby 
nám n�kdo natvrdo �ekl, že jsme necivili-
zovaní primitivové, snad bychom byli 
schopni ho žalovat pro urážku na cti. 
Když jsem však jednou slyšela jistou stu-
dentku, že by v Miroticích žít necht�la, 
protože je tady odpuzující nepo�ádek v 
ulicích, bylo mi stydno. 
   Stará pravda však �íká (a touto pasáží se 
asi p�íliš nezavd��ím), že každá mince 
má dv� strany. Pobývám �asto v Blatné, 
kde je vid�t �ada krásn� upravených 
ploch s okrasnými ke�i a kv�tinami, fon-

tána s k�iš	álov� �istou vodou... na ulici 
najít papírek je unikum, jediná rostlina 
není poni�ena a v té vod� neplave ani 
sirka. Také je ovšem na každých asi 70-
metrech odpadkový koš, všude kontejne-
ry na nejr�zn�jší odpad, ulice �ist� zame-
tené. (V nejdelší ulici Mirotic - Stroupež-
nického -  není koš ani jediný, krom� 
nám�stí bychom je v�bec st�ží hledali, 
snad asi jeden poblíž školy, jeden rozbitý 
i u Alšova domku, ale kam moje pam�	 
sahá, nikdy jej nikdo nevyvezl.) Lze opá-
�it, že asi blatenské technické služby za-
m�stnávají dost lidí. Je to pon�kud v�tší 
m�sto. Ale p�edstavuji si, že každá obec 
má snad jisté možnosti ur�it si po�et pra-
covník� údržby podle po�tu obyvatel, 
možná i rozlohy apod., a že jde možná i o 
to, kolik je ochotna vy�lenit z rozpo�tu. ) 
    Tak tedy shrnutí. Samoz�ejm�, že vztah 
k okolnímu prost�edí je sou�ástí osobní 
morálky každého jedince, který jím záro-
ve� vyjad�uje i sv�j celkový vztah k li-
dem v�bec: není civilizovaný ten, kdo 
zne�iš	ováním a ni�ením okolního pro-
st�edí dává najevo tupé a nízké pohrdání 
ostatními (že by je soudil podle sebe ?). 
Je však také známo, že lidé mají tendenci  
chovat se tak�íkajíc úm�rn� prost�edí, v 
n�mž se pohybují. Protože i ono vychová-
vá. �ím udržovan�jší, civilizovan�jší 
prost�edí, tím trapn�jší m�že být i otrlé-
mu jedinci (snad až na naprosto asociální 
p�ípady) n��ím je hyzdit. Inu, každá min-
ce má líc i rub... 
                           �tená�ka M. B. 
                      (jméno a adresa v redakci) 

     Úvodní v�ty jsou ur�eny t�m  ob�a-
n�m, kte�í neznají  problematiku kolem 
Kost�ateckého potoka v Lu�kovicích.   
     Po roce 1950 byla provedena jeho 
úprava p�es intravilán obce Lu�kovice až 
ke vtoku do Lomnice. Hlavním d�vodem  
bylo vytvo�ení vhodn�jších  podmínek 
pro urychlení pr�toku povod�ových vod 
p�es Lu�kovice. S tímto zám�rem je v 
souladu narovnání toku a vydlážd�ní b�e-
h�.  Tyto úpravy  jsou však negovány 
výstavbou t�í výškových stup�� na  poto-
ce.   Dva byly vybudovány ve vzdálenosti 
cca 100 m od ústí do Lomnice a t�etí t�s-
n� nad  Lu�kovicemi. Jejich poslání je 
záhadou,  o d�vodech,  pro� tyto vznikly , 
se nedochovaly žádné informace.  Sku-
te�ností je, že negativn� ovliv�ují nejen 
pr�tokové parametry potoka, ale i p�iro-
zenou migraci vodních živo�ich�. 
     V souvislosti s výstavbou stupn� nad 
Lu�kovicemi došlo i k dalšímu 

„vylepšení“. Aby mohl být tento vybudo-
ván, byl p�vodní tok  p�eložen mimo 
údolnici terénu. Nové b�ehy byly um�le 
vytvo�eny nad úrovní terénu.  Samotná 
tato skute�nost vytvá�í v p�ípad� zvýše-
ných pr�tok� podmínky pro nadm�rné 
zatáp�ní p�ilehlých nemovitostí. 
K tomuto dojde vždy, když kapacita nov� 
vybudovaného  koryta nesta�í pojmout 
vodu, která  se p�elije do p�vodního vo-
dotoku a zaplaví p�ilehlý d�m a další 
objekty. Stodolou a dvorem pana �íhy 
pak protéká všechna voda, kterou vyvýše-
né koryto nepojme.  
     P�i pozemkových úpravách provád�-
ných v Lu�kovicích byl zmín�n i problém 
s povodn�mi. Nevelké povodí nad obcí 
cca 60 km2  má tu nevýhodu, že pozemky 
jsou dosti svažité. V p�ípad� p�ívalových 
deš	� voda rychle ste�e ze strání a b�hem 
n�kolika desítek minut se provalí Lu�ko-
vicemi. Po projednání tohoto problému 

byl p�ijat tento záv�r. Vytvo�it majetkové 
podmínky pro výstavbu poldru a provést  
úpravu koryta Kost�ateckého potoka p�es 
Lu�kovice. 
     V sou�asné dob� byly zahájeny pro-
jektové práce na úprav� koryta. Zám�rem 
investora je odstranit stupe� nad Lu�kovi-
cemi a vytvo�it nové koryto potoka na 
úrovni p�vodní nivelety.  
     Snížením dna potoka a zkapacitn�ním 
jeho koryta by došlo k podstatnému ome-
zení zatáp�ní p�ilehlého domu.   M�sto 
Mirotice s tímto postupem vyjád�ilo sou-
hlas za podmínky, že bude zachováno 
napoušt�ní požární nádrže. 
     Záv�rem se obracíme na naše �tená�e, 
hlavn� pak místní pam�tníky z Lu�kovic 
s prosbou, zda by pomohli osv�tlit,  pro� 
k výstavb� stup�� na Kost�ateckém poto-
ce došlo.    
   F.H�ebejk 

Rekonstrukce �ásti Kost�ateckého potoka. 

 Z redak�ní pošty 

 ZPRAVODAJ M�STA MIROTIC 
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 ZPRAVODAJ M�STA MIROTIC 

Z „DÍLNI�KY“ ŽÁK�  
NAŠÍ ŠKOLY 

Návšt�va Makova 
     V m�síci listopadu 2007 žáci první, 
druhé a t�etí t�ídy navštívili Záchrannou 
stanici živo�ich� Makov u �ížové. D�tem 
se exkurze moc líbila. Na záv�r jsme fi-
nan�ním darem p�isp�li na provoz stanice. 
 

t�ídní u�itelky Pribolová, Pouchová  
a Pivo�ková 

Když „Vánoce, Vánoce  p�icházely …“   
 

     Dne 29.11. 2007 jsme si již pot�etí zazpívali pod rozsvíceným stromem, a tak se 
váno�n� naladili. N�kte�í z nás si zazpívali sólo, jiní si i zahráli na rytmické nástroje. 
Tereza nás krásn� doprovodila na dudy, Silva s Andreou na flétnu a paní u�itelka 
Hálová na kytaru. S tím vším nám pomáhaly paní u�itelky Trázníková a H�ebejková.  
 

     Žáci naší školy vám tímto vystoupením, stejn� jako svým váno�ním koncertem v 
mirotickém kostele, cht�li pop�át krásné svátky a nyní vám p�ejí mnoho zdraví, št�stí 
a úsp�ch� v novém roce 2008.  
                                                                         Malí i v�tší zp�váci z mirotické školy   

Mikuláš, and�lé a �erti ve škole 
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ZPRAVOJ M�STA MIROTIC 

Prodejní výstava byla úsp�šná 
     V prostorách m�stského ú�adu se p�ed 
prodejní výstavou, konanou na p�elomu  
listopadu a prosince, sešlo nep�eberné 
množství nejr�zn�jších drobných a dárko-
vých p�edm�t�, v�etn� sladkostí a tradi�-
ního váno�ního zboží. Zájem návšt�vník� 
byl takový, že již po prvním dnu se výb�r 
nabízeného zboží velmi výrazn� snížil.  
     Prodáno bylo doslova vše. Celkový 
výnos této akce �inil 17.736,50  a byl, 

jako u p�edchozích podobných akcí, pou-
kázán na konto Nadace pro transtplan-
tace  kostní d�en� (�SOB Plze� �. ú�tu  
04343043/0300). 
     Výstavu po�ádalo m�sto Mirotice ve 
spolupráci s místním Klubem senior� a s 
pomocí �ady dalších dobrovolník�. 
    Po oba dny trvání výstavy byl za�átek 
adventu p�ipomenut hudebními vystoupe-
ními. Krom� d�tského sboru ZŠ (viz ved-

lejší stránka) po�etní poslucha�i se zá-
jmem vyslechli pásmo koled a váno�ní 
hudby v podání Píseckého žes	ového 
kvarteta.  
     Všem organizátor�m, pomocník�m i 
ú�inkujícím, kte�í se podíleli na této 
úsp�šné akci, pat�í pod�kován, protože jí 
pomohli dobré v�ci a nám všem p�ipravili    
p�íjemný za�átek adventního období. 
                                        (red) 

D�tské hlasy p�ivítaly Vánoce 
     Koncert tém�� 40-�lenného p�veckého 
sboru ZŠ Mirotice 21. prosince v kostele 
svatého Jiljí byl velmi hojn� navštíven a 
poslucha��m se velice líbil. Bohaté pás-
mo koled bylo provázeno biblickým p�í-
b�hem od narození Krista až po p�íchod 
T�í král�. Pod vedením  pí u�itelek H. 
Hálové, J. H�ebejkové a J. Trázníkové 
zazn�la krom� nadšeného zp�vu také sóla 
malých muzikant� (housle, dudy, trubka) 
a to vše za kytarového doprovodu výraz-
n� stvrzovalo „basso continuo“ (rovn�ž 
kytara) Martina Hály.  
     P�ed záv�rem koncertu starosta m�sta  
Mgr.Milan Brunclík oficiáln� p�edal zá-
stupkyni Nadace pro transplantace kostní 
d�en� symbolický šek na �ástku získanou 
váno�ní prodejní výstavou.  
     Zapln�ný kostel zn�l d�tskými hlasy, 
které p�edevším k vánoc�m pat�í i vd��-
ným potleskem po�etných poslucha��. Je 
však smutné, že mezi nimi byli i neukáz-
n�ní jedinci, kte�í nevhodným chováním 
slavnostní chvíle rušili. 

"Nadp�irozené bytosti" nad�lovaly . . .  
      
     Již po t�i roky Mikuláš, and�l a �erti 
navšt�vují d�tské besídky ve spole�en-
ských za�ízeních a také �adu domácností, 
aby pot�šili jejich malé obyvatele. I letos 
se rozhodli, že vybrané peníze z besídek 
v�nují škole jako sponzorský dar. Tento-
krát se jednalo o �ástku 3.000,- korun a 
výše uvedená suma  byla použita na ná-
kup výukového softwaru do u�ebny infor-
matiky a fyziky.  
     Mirotické d�ti by tímto cht�ly pod�ko-
vat všemk,kdo pro n� tuto akci p�ipravili:  
Miroslavu Matuškovi (Mikuláš), Martinu 
Hálovi (and�l), Martinu Maršíkovi (�ert), 
Pepovi �íhovi (�ert), Slávkovi Polí�kovi 
(�ert) a Vencovi Olšbaurovi (�ert).  
     Je nutno mít na z�eteli, že se nejedná 
pouze o získanou finan�ní �ástku, ale že 
p�edevším d�ti oce�ují snahu a ochotu 
výše jmenovaných zp�sobit jim radost  
dodržováním této staré tradice. 
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V m�síci lednu se dožívají krásného v�ku tito naši spoluob�ané:   

Marie Linhartová, Mirotice  
Božena Tymrová, Mirotice   
Zde�ka H�ebejková, Mirotice  
Marie �íhová, Lu�kovice 
Milada Strouhalová, Mirotice 
Irena Catargiová, Mirotice 
Jarmila Kafková, Mirotice 
Jaroslav Kálal, Mirotice 
 
Srde�n� blahop�ejeme  a do dalších let 
p�ejeme hodn� zdraví, št�stí  
a spokojenosti.   
                                         M�sto Mirotice 

ZPRAVODAJ M�STA MIROTIC , vydává m�sto  Mirotice, 1x m�sí�n�, náklad 500ks, zdarma, sazba a tisk M�stský ú�ad Mirotice, 
distribuce MÚ, zodpov�dný redaktor Ing. P. Klíma. Eviden�ní �íslo MK �R E13486. E-mail:mirotice.news@post.cz.  
Redak�ní uzáv�rka p�ísp�vk� do Zpravodaje je 15. dne p�edchozího m�síce. Pozdní p�ísp�vky budou zv��ejn�ny v dalším �ísle.  

Kulturní  
a sportovní akce 
 

    ( v Miroticích a okolí ) 

�ádková inzerce 
 
Koupím domek nebo byt, 
tel. : 722618912 

TJ   SOKOL  MIROTICETJ   SOKOL  MIROTICETJ   SOKOL  MIROTICETJ   SOKOL  MIROTICE    
 

POPOPOPO����ÁDÁ  19. 1. 2008ÁDÁ  19. 1. 2008ÁDÁ  19. 1. 2008ÁDÁ  19. 1. 2008    
    

SOKOLSKÝ  PLESSOKOLSKÝ  PLESSOKOLSKÝ  PLESSOKOLSKÝ  PLES    
    

    
Hraje :  DD COMBO pana Drába  (Ostrovec)Hraje :  DD COMBO pana Drába  (Ostrovec)Hraje :  DD COMBO pana Drába  (Ostrovec)Hraje :  DD COMBO pana Drába  (Ostrovec)    

SOKOLOVNA  20.00 HOD.                         60,SOKOLOVNA  20.00 HOD.                         60,SOKOLOVNA  20.00 HOD.                         60,SOKOLOVNA  20.00 HOD.                         60,---- K K K K����    

 
19. 1. 2008  Sokolský ples 
 
26. 1. 2008  Zimní divadelní Mirotice 4. 
                    „Když jde pusa na špacír“ 

e.on  
 

Oznámení o p�erušení  
dodávky elektrické  

energie 
 

Z d�vod� plánovaných prací na za�íze-
ní distribu�ní soustavy— rekonstrukce, 
oprav, údržbových a revizních prací—

bude p�erušena dodávka elektrické 
energie : 

 

  Dne 7. 1.  2008 od 10:00 do 16:00 
 

�ást obce Mirotice :  
areál ZD 

 (STK, �R Beton) 
areál Hikor 

 

Dne  8. 1. 2008od 7:30 do 15:30 
 

�ást obce Mirotice : 
areál ZD 

(STK, �R Beton) 
 

Dne  9. 1. 2008 od 7:00 do 17:00 
 

�ást obce : Jarotice 
 

D�kujeme Vám za pochopení. 

 
P O Z V Á N K A 

 

na ve�ejné zasedání zastupi-
telstva m�sta Mirotice, které 
se koná dne 16 . ledna  2008 
v  17.00 hod. v budov� rad-
nice v Miroticích.                                                             

KONDI�NÍ CVI�ENÍ PRO ŽENY

• POZOR ZM�NA!!!
• Od nového roku 

cvi�íme každý �tvrtek 
od 18.00 hod do 
19.00hod v MŠ
Mirotice

• P�ij�te mezi nási vy!
• Více info na 

http://mpaprsek.ic.cz
• M.Vokatá-mob.777267969

 


